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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

Smart, objective willing to listen and able to disarm mindful of the impact of government decisions on individuals
你聪慧而客观愿意倾听 不固执己见 关注经济困难时期的政府决定

and families struggling through these difficult economic times you aim to build consensus and drive policies that will benefit all Americans

对美国个人和家庭的影响你致力于凝聚共识 让所有美国人都能受益于国家政策

Janet Louise Yellen

珍妮特·露意丝·耶伦

the world's most influential central banker universally esteemed member of the academy and pioneering role model for women

世界上影响力最大的央行行长学术界一致尊敬的成员女性的先驱和楷模

you have proved a prescient, forceful and courageous public servant wisely entrusted to implement sound monetary policy for the nation and the peoples of the world

担任公职期间 你体现出了远见卓识 行为有力而果敢受托于美国和世界人民 实施货币政策你的执行明智而牢靠

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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